
Aan het college van BMW en raadsleden van de gemeente Woensdrecht.

Graag wil ik namens velen uw aandacht voor volgende problematiek.

Het gaat over de toestand van de eendenvijver gelegen op gemeentelijke gronden aan de 
Beukendreef te Putte. Nadat enkele jaren geleden een grote renovatie was uitgevoerd is de vijver 
aldaar mooi opgeknapt, maar helaas blijft de waterstand niet meer op niveau. Sindsdien moet er 
op regelmatige basis water bijgevuld worden. Nu op dit moment is er van deze grote vijver bijna 
niks meer over en natuurlijk heeft dit ook te maken met de klimaatveranderingen. Het zou heel 
jammer zijn dat deze mooie parel enkel nog terug te vinden is op ansichtkaarten. Nu lijkt het een 
stinkend riool, dat gebruikt wordt als overstort van regenwater. Persoonlijk vind ik dat een 
eendenvijver daar niet voor bedoeld is. Niet enkel regenwater belandt in deze vijver. Vele 
mensen hebben dit via allerlei kanalen en de servicelijn laten weten dat het mis gaat met deze 
vijver. Doorverwijzen naar firma Delta lijkt mij onwezenlijk.

Mijn vragen zijn: 

Willen jullie eens een kijkje nemen bij deze grote vijver?

Willen jullie deze problemen bespreken en mee naar een goede oplossing zoeken?

Kan er gekeken worden dat de waterkwaliteit gewaarborgd blijft voor alle dieren die er leven?

Ook is er de wens of er eens gekeken kan worden om zoals vroeger 2 zwanen aldaar te 
huisvesten?

Ik hoop dat er een goede oplossing komt want het zal toch zonde zijn dat dit gaat verdwijnen.

Hopelijk wordt het dan weer een parel voor Putte zodat iedereen er weer van kan genieten, 
trouwens ook belangrijk voor het toerisme.

Ik wil jullie allen danken om dit bericht onder de loep te nemen. Bedankt ook namens ieder die 
zich betrokken voelt vooral namens alle dieren die er leven.

Vriendelijke groet




